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申請人簽名Applicant Signature：＿＿＿＿＿＿＿＿＿學號Student ID: ＿＿＿＿＿＿＿ 

指導教授簽名Advisor Signature：＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿＿ 

※請就延後公開原因提供具體事實證明文件，如尚無資料可資證明者，請具體說明延後公開原因。 

Please provide the certification documents based on the reason for the embargo. If no certification 

documents are available, please provide a detailed explanation of the reason for the delayed release. 
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範例：期刊投稿 (提供包含投稿稿件編號的電子郵件、文件或截圖)  

Journal Submission: Provide emails, documents, or screenshots that 
include the manuscript ID or Submission ID. 
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範例：涉及機密 (提供產學合作案保密協定、研發成果保密合約等) 

Confidential information: Provide copies of the confidentiality-related 
documents, such as industry–academia collaboration nondisclosure 
agreements, R&D confidentiality agreements, or other relevant clauses. 
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範例：專利申請 Patent matters 
擷取〈智財局專利資訊檢索系統 /本校專利商品網站 /技轉中心專利提申通知信〉

或是他國專利或商標局提供之專利資訊，內含【專利申請號】。 

Provide emails, documents, or screenshots that include the patent application number. 
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